
 

1 

UNIVERZA V MARIBORU 
FAKULTETA ZA VARNOSTNE VEDE 
 
Številka: 034/2023–___ 
Datum: 18. 12. 2023 
 

 
ZAPISNIK 3. REDNE SEJE SENATA 

UM FAKULTETE ZA VARNOSTNE VEDE 
 
Seja Senata UM FVV je bila 18. decembra 2023 ob 15.00 uri. Seja je potekala na daljavo preko 
aplikacije MS Teams. 
 
Prisotni člani Senata: prof. dr. Igor Bernik, izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman, izr. prof. dr. Miha Dvojmoč, 
izr. prof. dr. Danijela Frangež, prof. dr. Gorazd Meško, izr. prof. dr. Simon Vrhovec, prof. dr. Bojan Tičar, 
Matevž Čelik. 
Odsotni: Nejc Kotnik. 
Ostali prisotni: prof. dr. Andrej Sotlar, Anja Zahirović.  
 
Dekan prof. dr. Igor Bernik je pri pregledu prisotnosti ugotovil, da je prisotnih 8 članov Senata UM FVV. 
Seja je sklepčna. 
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet: 

1. Pregled zapisnika z zadnjih rednih sej Senata UM FVV 
2. Poročilo o izvrševanju akcijskega načrta ukrepov za leto 2023  
3. Poročilo o uresničevanju Programa dela za leto 2023 za izvajanje Strategije razvoja Fakultete 

za varnostne vede 
4. Akcijski načrt na podlagi ugotovitev notranje programske evalvacije 
5. Vloge za podelitev soglasja za delo  
6. Razno 

 
AD 1 

Pregled zapisnika z zadnjih rednih sej Senata UM FVV 
Dekan prof. dr. Igor Bernik je na kratko podal pregled vsebin zapisnikov z zadnjih rednih sej Senata UM 
FVV z dne 6. 11. 2023 in 7. 12. 2023. Soglasno je bil sprejet sklep:  
SKLEP 1:  
Senat UM FVV soglasno potrjuje vsebino zapisnikov z zadnjih rednih sej Senata UM FVV z dne 6. 11. 
2023 in 7. 12. 2023.  
 

AD2 
Poročilo o izvrševanju akcijskega načrta ukrepov za leto 2023  
Na podlagi ugotovitev in predlogov Komisije za ocenjevanje kakovosti UM FVV v Poročilu o 
samoevalvaciji UM FVV za študijsko leto 2021/2022 je Senat UM FVV dne 19. 4. 2023 sprejel akcijski 
načrt ukrepov UM FVV. Pripravljeno je poročilo o uresničevanju akcijskega načrta. Večina ukrepov je 
bila realiziranih, pri 4 točka so delno uresničeni ukrepi (mednarodna mobilnost strokovnih delavcev, 
povečanje dejavnosti Alumni FVV, kadrovska okrepitev RIC, izenačevanje statusa študentov univerz 
članic na Rektorski konferenci), pri katerih je prodekan za kakovost in razvoj prof. dr. Andrej Sotlar 
obrazložil, zakaj določeni ukrepi niso bili uresničeni. Neuresničen je ukrep »povezovanje ŠS UM FVV s 
članicami UL. Po potrditvi bo poročilo poslano v obravnavo Komisiji za ocenjevanje kakovosti UM FVV. 
Soglasno je bil sprejet sklep: 
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SKLEP 2: 
Senat UM FVV sprejema Poročilo o uresničevanju akcijskega načrta ukrepov UM FVV za leto 2023 na 
podlagi ugotovitev in predlogov poročila o samoevalvaciji UM FVV za študijsko leto 2021/2022. 
 

AD3 
Poročilo o uresničevanju Programa dela za leto 2023 za izvajanje Strategije razvoja Fakultete za 
varnostne vede 
Vodstvo UM FVV je dne 16. 1. 2023 sprejelo Program dela za leto 2023 za izvajanje Strategije razvoja 
UM FVV 2017–2023. Tudi pri programu dela je bila večina ukrepov izvedenih oz. so še v teku 
(vzpostavitev sistema vseživljenjskega izobraževanja, širjenje, mreže partnerskih institucij, krepitev 
delovanja Alumni FVV, pridobitev gradbenega dovoljenja za rekonstrukcijo FVV, priprava na razpis za 
izbiro izvajalca rekonstrukcije). Tudi pri tem je prodekan prof. dr. Andrej Sotlar pojasnil, zakaj posamezni 
ukrepi niso bili izpolnjeni. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 3: 
Senat UM FVV sprejema Poročilo o uresničevanju programa dela za leto 2023 za izvajanje Strategije 
razvoja UM FVV 2017–2023. 
 

AD4 
Akcijski načrt na podlagi ugotovitev notranje programske evalvacije 
V mesecu oktobru 2023 je bila izvedena notranja programska evalvacija na UM FVV, v okviru katere je 
evalvacijska komisija presojala štiri študijske programe UM FVV, in sicer VS Varnost in policijsko delo, 
VS Informacijska varnost, UN Varstvoslovje in MAG Varstvoslovje. Evalvacijska komisija je dne 10. 11. 
2023 podala poročilo o izvedbi notranje programske evalvacije. Komisija je v poročilu izpostavila 
prednosti fakultete in priložnosti za izboljšanje, večjih pomankljivosti oz. neskladnosti pa komisija ni 
zaznala. Na podlagi poročila komisije je vodstvo UM FVV pripravilo predlog akcijskega načrta, ki so ga 
člani Senata UM FVV prejeli v vabilu za sejo. Dekan prof. dr. Igor Bernik je predstavil pripravljene ukrepe. 
Opozoril je, da predlagane priložnosti za akreditacijo KOOD o ravnanju z orožjem nismo upoštevali, saj 
menimo, da je to v nasprotju z zavezo o družbeno odgovornem vedenju. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 4: 
Senat UM FVV sprejema Akcijski načrt ukrepov UM FVV na podlagi ugotovitev notranje programske 
evalvacije, izvedene v letu 2023. 
 

AD5 
Vloge za podelitev soglasja za delo  
a) (__________) je podala vlogo za podelitev soglasja za opravljanje 15 % dopolnilnega dela za 
znanstvenoraziskovalno delo v programski skupini FVV Varnost v lokalnih skupnostih – primerjava 
ruralnih in urbanih okolij. Vloga za soglasje se podaja za obdobje od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2024. Soglasno 
je bil sprejet sklep: 
SKLEP 5:  
Senat UM FVV podaja soglasje (__________) za 15 % dopolnilno zaposlitev na UM FVV za 
znanstvenoraziskovalno delo v programski skupini FVV Varnost v lokalnih skupnostih – primerjava 
ruralnih in urbanih okolij. Soglasje se podaja za obdobje od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2024. 
 
b) (__________) je podal vlogo za podelitev soglasja za opravljanje 5 % dopolnilnega dela za 
znanstvenoraziskovalno delo v programski skupini FVV Varnost v lokalnih skupnostih – primerjava 
ruralnih in urbanih okolij. Vloga za soglasje se podaja za obdobje od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2024. Soglasno 
je bil sprejet sklep (pri glasovanju je bil vzdržan (__________)): 
SKLEP 6:  
Senat UM FVV podaja soglasje (__________) za 5 % dopolnilno zaposlitev na UM FVV za 
znanstvenoraziskovalno delo v programski skupini FVV Varnost v lokalnih skupnostih – primerjava 
ruralnih in urbanih okolij. Soglasje se podaja za obdobje od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2024. 
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c) (__________) je podal vlogo za podelitev soglasja za opravljanje 4,2 % dopolnilnega dela za 
znanstvenoraziskovalno delo na aplikativnem projektu Ocenjevanje in krepitev informacijskovarnostne 
kulture pri izvajalcih bistvenih storitev: Analiza organizacijskih dejavnikov v odpornosti na kibernetske 
grožnje, ki ga vodi UL FDV, financirajo pa ARIS, Valicon d.o.o. in Logix d.o.o. Vloga za soglasje se podaja 
za obdobje od 1. 1. 2024 do 30. 9. 2026. Soglasno je bil sprejet sklep (pri glasovanju je bil vzdržan 
(__________)): 
SKLEP 7:  
Senat UM FVV podaja soglasje (__________) za 4,2 % dopolnilno zaposlitev na UM FVV za 
znanstvenoraziskovalno delo na aplikativnem projektu Ocenjevanje in krepitev informacijskovarnostne 
kulture pri izvajalcih bistvenih storitev: Analiza organizacijskih dejavnikov v odpornosti na kibernetske 
grožnje. Soglasje se podaja za obdobje od 1. 1. 2024 do 30. 9. 2026. 
 
d) (__________) je podal vlogo za podelitev soglasja za opravljanje 10,8 % dopolnilnega dela za 
znanstvenoraziskovalno delo na temeljnem raziskovalnem projektu MIG@B I Modeliranje 
mednarodnih migrantskih tokov na Balkanu, ki ga financira ARIS. Vloga za soglasje se podaja za obdobje 
od 1. 1. 2024 do 30. 9. 2025. Soglasno je bil sprejet sklep (pri glasovanju je bil vzdržan (__________)): 
SKLEP 8:  
Senat UM FVV podaja soglasje (__________) za 10,8 % dopolnilno zaposlitev na UM FVV za 
znanstvenoraziskovalno delo na temeljnem raziskovalnem projektu MIG@B I Modeliranje mednarodnih 
migrantskih tokov na Balkanu. Soglasje se podaja za obdobje od 1. 1. 2024 do 30. 9. 2025. 
 
e) (__________) je podal vlogo za podelitev soglasja za opravljanje 15 % dopolnilnega dela za 
znanstvenoraziskovalno delo v programski skupini FVV Varnost v lokalnih skupnostih – primerjava 
ruralnih in urbanih okolij. Vloga za soglasje se podaja za obdobje od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2024. Soglasno 
je bil sprejet sklep: 
SKLEP 9:  
Senat UM FVV podaja soglasje (__________) za 15 % dopolnilno zaposlitev na UM FVV za 
znanstvenoraziskovalno delo v programski skupini FVV Varnost v lokalnih skupnostih – primerjava 
ruralnih in urbanih okolij. Soglasje se podaja za obdobje od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2024. 
 
f) (__________) je podal vlogo za podelitev soglasja za opravljanje 20 % dopolnilnega dela za pedagoško 
v okviru NOO projekta Zelen in odporen prehod za varno in uspešno družbo, ki se financira iz 
Mehanizma za okrevanje in odpornost. Vloga za soglasje se podaja za obdobje od 1. 1. 2024 do 30. 9. 
2025. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 10:  
Senat UM FVV podaja soglasje (__________) za 20 % dopolnilno zaposlitev na UM FVV za pedagoško 
delo v okviru NOO projekta Zelen in odporen prehod za varno in uspešno družbo. Soglasje se podaja za 
obdobje od 1. 1. 2024 do 30. 9. 2025. 
 

AD 6 
(__________) želi oddati na UM PF vlogo za podaljšanje izvolitvene dobe za obdobje daljše bolniške 
odsotnosti in starševskega dopusta v skladu s 187.a členom Statuta Univerze v Mariboru. Izvolitvena 
doba visokošolskih učiteljev, znanstvenih delavcev in visokošolskih sodelavcev se lahko podaljša za čas 
odsotnosti z dela zaradi starševskega dopusta in zdravstvenih težav, pogoj za podaljšanje je pozitivno 
mnenje Senata članice univerze, na kateri je oseba zaposlena. (__________) je zaprosila za podaljšanje 
izvolitvene dobe zaradi (__________) , skladno z 187.a členom Statuta Univerze v Mariboru. V letu 
2023 je bila skupaj na (__________) , torej bi se ji tako izvolitveno obdobje podaljšalo do 6. 12. 2024. 
Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 11: 
Senat UM FVV skladno s 187.a členom Statuta Univerze v Mariboru daje pozitivno mnenje k podaljšanju 
izvolitvene dobe (__________) za (__________) v letu 2023, in sicer za skupaj 167 dni. 
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Dekan prof. dr. Igor Bernik je povedal, da nam za izdajo gradbenega dovoljenja manjkata še dve soglasij, 
in sicer soglasje Sester usmiljenk krščanske ljubezni glede možnosti izvedbe gradbišča na njihovem 
zemljišču. Prav tako usklajujemo še podajo soglasij s strani MNZ. Dekan je povedal, da so z MNZ 
sporočili, da je kurilnica v zelo slabem stanju in niso zainteresirani za potrebno saniranje. Po novem 
tako želijo, da bi tudi ogrevanje ločili. 
Dne 4. 1. 2024 imajo dekan, prodekan prof. dr. Andrej Sotlar in Anja Zahirović sestanek na UM glede 
financiranja investicij. Po planu je objava razpisa za izbiro izvajalca gradbenih del predvidena v 
poletnem obdobju. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 15.25. 
 
 
Zapisala: Anja Zahirović           Prof. dr. Igor Bernik 

                             DEKAN 


